
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 22-01-2025 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

Aanwezig Namens 
  
Bert-Jan Rip Voorzitter WBO & WP Vogelenbuurt 
Marielle Vos Secretaris WBO & WP Planetenwijk 
Remco Denecke WP Delftwijk 
Teresa van Beelen WP Delftwijk 
Guido van Beelen WP Delftwijk 
Inge Zuurendonk WP Indische Buurt Noord 
Erwin Spekle WP Patrimonium 
Martin vd Pavert WP Vogelenbuurt 
Dick vd Schraaf WP Sinnevelt 
  
Karin Kranendonk Gebiedsverbinder Noord 
Diana van Loenen Wethouder 

 
1 – Opening 

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom, Teun, Alex, Paul, Judit, Hein en 
Thea zijn niet aanwezig. 

De agenda wordt vastgesteld. 

2 – Notulen vergadering 10-12-2024 & Actiepunten 

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  

Actiepunten: 

- Brief t.b.v. evaluatie van transitie Wijkplatform komt er nog aan, moesten meerdere 
afdelingen over beslissen, wordt een toekomstig agenda punt. 

- Flyer nog niet ontvangen, blijft open staan. 
- I.h.k.v. duurzaamheid vraagt Bert-Jan of er bij anderen ook een Duranet vertegenwoordiger 

langs geweest is, om duurzaamheidsmaatregelen, zoals warmtepompen, zonnepanelen enz. 
aan te bevelen. Bij anderen is dat niet het geval. Diana/Karin zullen hiernaar kijken. 

3 – Kennismakingsrondje 

Aangezien Diana aanwezig is en Teresa, Guido en Remco nieuw aanwezig zijn vanuit Delftwijk wordt 
een snel rondje gedaan.  

4 – Overleg met Diana van Loenen 

Ziekenhuis Haarlem Noord & Zuid  

Bert-Jan geeft aan vorige keer een goed overleg te hebben gehad in het WBO en dat er het 
standpunt ingenomen is dat continuïteit van de kwaliteit van de zorg geborgd moet zijn. Dat doel 
prevaleert boven het openhouden van zo veel als mogelijk zorglocaties. WBO leden benadrukken 
wel het belang van het verbeteren van de bereikbaarheid van de zorglocatie die in de toekomst 
open zullen blijven. (Vervoersregio en provincie NH gaan hierover)  

Diana geeft aan dat er overleg is met het bestuur van het ziekenhuis.  Noord blijft wel een zorg 
functie behouden, maar de communicatie vanuit het ziekenhuisbestuur kan beter. Er staan nu hele 
verdiepingen leeg. Men is aan het bekijken of ouderenzorg hier ingevuld kan gaan worden. 



Daarnaast is er nog discussie over 24 uurs spoed en geboorte, als dit namelijk naar Hoofddorp gaat 
worden er geen “Haarlemmertjes” meer geboren. Het bestuur is zelf verantwoordelijk voor de keuze 
bepaling. Zelfs minister Agema geeft aan hier niet over te gaan.  

Marielle geeft aan dat de beslissing nu wel gemakkelijker is nu er geen nieuwbouw in Haarlem komt, 
hetgeen triest is. 

Dick vraagt waarom er dan niet gekozen wordt om locatie Noord te behouden aangezien die veel 
nieuwer is. Diana geeft aan dat het verzorgingsgebied heel uitgestrekt is, van Amsterdam tot aan 
Leiden, Haarlem Zuid ligt in het midden. Ze moeten in overleg gaan met de steekhouders en in Zuid 
zitten er veel. 

Bert-Jan vraagt of het huidige personeel ook uit (regio) Haarlem komt, hetgeen van invloed kan zijn 
voor het maken van de keuze welke locatie blijft bestaan. Diana geeft aan dat gebrek aan personeel 
juist de reden van het moeten gaan afslanken van alle mogelijke zorg op de drie locaties, noord, zuid 
en hoofddorp.  

Gemeenteraad van Velsen heeft al een motie aangenomen. 

Inge geeft aan dat de bereikbaarheid van Zuid slecht is, dat heeft een onderzoek van Rover 
bevestigd, terwijl Noord heel goed bereikbaar is. Diana geeft aan dat de gemeente hierop ook geen 
invloed heeft, dat ligt bij de provincie en vervoersregio. 

Belangrijk is om het ziekenhuis eerst in Haarlem te laten landen en daarna de bereikbaarheid te 
verbeteren. 

Diana geeft tevens aan dat de ritten van de ambulances allemaal naar Zuid gaan en er bijna geen 
spoed meer afgehandeld wordt in Noord, er blijft wel een doktersdienst. 

Afgesproken wordt om toch van ons te laten horen, om met name de communicatie vanuit het 
bestuur van het Ziekenhuis te verbeteren. Diana en Karin zullen zorgdragen voor de juiste 
contactinformatie. 

Bert-Jan zal concepttekst maken en dit aan iedereen voorleggen. 

Verdeling speciale locaties 

Remco vraagt of er beter gekeken kan worden naar de verdeling van de speciale locaties, zij hebben 
het gevoel dat er veel meer in Delftwijk geplaatst worden dan in de andere wijken. 

Diane geeft aan dat hier goed naar gekeken wordt. Er zijn2 AZC’s verspreid over de stad, daarnaast 
komt Skeave Huse in het Vondelkwartier, Domus plus in Oost en van SIG (verstandelijk 
gehandicapten) ook twee locaties in Oost.  

Teresa geeft aan dat er 9 woonlocaties zijn van SIG waarvan er 4 in Delftwijk zitten. Daarnaast 
Megakids (autisme) en de Hartekamp, hetgeen veel is voor een wijk. 

Diana geeft aan echt goed te kijken naar wat een wijk aankan. 

Afgesproken wordt deze discussie verder op te pakken bij de Wijkaanpak van Delftwijk die maandag 
van start zal gaan. 

Amendement belangenbehartiging WP 

Karin geeft aan dat formeel alle zaken verwerkt zijn in de beleidsnota, dus dat er geen issue meer 
kan zijn. 

 



Evaluatie Transitie naar WP 

Bert-Jan is benieuwd hoe Diana nu de transitie heeft ervaren, Karin geeft aan dat begin 2026 deel 1 
van de evaluatie gehouden gaat worden en na 4 jaar deel 2. Erwin geeft aan een beetje moe te zijn 
van de transitie en graag vooruit wil kijken. Zowel Bert-Jan als Marielle geven aan wel degelijk ook te 
willen terugkijken, om dit voor de toekomst te voorkomen. Bert-Jan reageert dat hij wil evalueren 
vanuit een positieve insteek; hoe kan het nog beter, wat behouden en versterken en wat toevoegen 
of niet meer doen. Marielle geeft aan dat het de Planetenwijk allemaal heel veel tijd en geld heeft 
gekost en niets nieuws heeft opgeleverd. Voorbeeld, Alex is een jaar bezig geweest de naam van de 
rekening bij de ING te veranderen, daarnaast de kosten van de notaris. Karin geeft aan dat de 
insteek van het betreffende amendement toekomst gericht is, maar dat verbeterpunten zeker 
meegenomen zullen worden. 

Diana geeft aan dit onderwerp nog niet met collega’s te hebben besproken, maar dat zeker is dat in 
Noord al veel wijkraden op de gewenste manier van een WP werkte, maar dat vooral verbreden nog 
wel een punt van aandacht is. 

Vogelenbuurt - Bert-Jan geeft aan dat het activeren van meer en een diverse vertegenwoordig van 
bewoners een uitdaging blijft, komt dat omdat inwoners tevreden zijn, ze alleen reageren als er echt 
impact is op een woongenot (betaald parkeren, trafohuis voor de deur, bomen planten, overlast 
enz.), dus een vorm van egocentrisme, of dat voor de inwoners nog (steeds) niet bekend is dat zij 
initiatieven kunnen ontplooien met steun van gemeente of wijkplatform. Het wijkplatform heeft al 
wel zo’n 20 leden erbij gekregen wat fijn is. 

Delftwijk - Teresa geeft aan al eerder bij de wijkraad Delftwijk gezeten te hebben, gestopt was maar 
het nu toch weer samen met Remco in gestapt is. Wat heel jammere is, is dat er zoveel 
voorzieningen verdwenen zijn, zoals de muziekschool en het paleis van Elvira. Delftwijk City loopt nu 
wel beter maar had een hele slechte naam waar je lastig vanaf komt. Weinig inloop van bewoners 
helaas. 

Indische Buurt Noord - Inge geeft aan dat zij het lang geprobeerd hebben om met professionele 
bedrijven om de tafel te komen, gaan een nieuwe poging wagen binnenkort. Samenwerking met 
Buurts gaat nu wat beter, door nieuwe contactpersoon. 

Planetenwijk - Marielle geeft aan dat zij een heel document hebben gemaakt met daarop vermeld 
waar wij mee bezig zijn, in de hoop dat er meer mensen zouden aanhaken. Er is een lid bijgekomen, 
die anders ook zou aanhaken, verder helaas niet. Ook vanuit het Posthuis is nauw samengewerkt 
met het COA, maar uiteindelijk ondanks alle inspanningen niet gelukt. Teresa vraagt of er 
samengewerkt wordt met Buurts, dat is voor zover Marielle het weet nog niet het geval. Focus 
Posthuis is nu op herbouw en zijn tevens begonnen met onderzoeken van exploitatiemogelijkheden. 
Al eerder vanuit WP met Buurts overleg gehad, maar hangjongeren overlast Zaanenpark wordt in de 
gaten gehouden door handhaving en met hun is goed overleg. 

Sinnevelt – Dick is van mening dat een integrale visie van de Orionzone mist waarop bekeken wordt 
wat alle gevolgen zijn van de verschillende projecten in die buurt. De huidige Orionvisie is totaal 
verouderd. Met Gerben de projectleider van de Sportweg kunnen ze prima samenwerken, maar hij is 
niet verantwoordelijk voor de gehele zone. Meester Jan Gerritselaan probleem gaat nu opgelost 
worden. Schoterbos is prima opgeknapt, alleen scheuren er nog hangjongeren door het bos. De 
Helene de Swartlaan wordt nu grondig gerenoveerd, waarbij de huizen vervangen worden door 
nieuwbouw en er verdichting zal plaatsvinden. Teresa geeft aan dat zij daarvoor op de barricaden 
heeft gestaan, omdat haar zoon daar woonde. Van de 46 woningen waren er 12 verslaafd, hetgeen 
veel problemen gaf. 

 

Met opmerkingen [RBJ1]: Ik pak even wat ruimte om 
nog meer mijn punt te maken haha 



Patrimonium – Erwin geeft aan dat er weinig mensen klagen, de communicatie van het Spaarneboog 
project verloopt heel goed en er is goed overleg onderling. Er zijn goede doeltjes gekomen op het 
Rozenhageplein. Wat verbazingwekkend is, is dat de buurt in de “Amsterdamse school” stijl 
gebouwd is en dat er geen kleurverandering van kozijnen geaccepteerd wordt, maar dat er nu wel 
op de Willem van Oranjeschool zonnepanelen neergelegd zijn. Valt niet meer uit te leggen. Op de 
Kloppersingel staan veel elektrische auto’s maar zijn ere niet voldoende laadpalen. Ze krijgen nul op 
het rekwest bij de gemeente. 

Mobiliteitsbeleid & Betaald Parkeren 

Diana geeft aan dat het betaald parkeren beleid van tafel is gegaan n.a.v. het referendum en dat de 
gemeente aan de slag is gegaan, met wijkgesprekken, digitale enquête en burgerberaad. De notitie 
met bouwstenen is nu naar de raad gegaan, het nieuwe beleid zal in maart naar de raad gaan.  

Er is veel aangepast onder andere de parkeerdruk van 85 naar 95% en hopen nu op voldoende 
draagvlak. 

Schoterbos 

Remco geeft aan ook in de Tuincommissie van de Schotertuin te zitten, gelegen in het park 
Schoterbos. Het park Schoterbos wordt niet voldoende onderhouden door Spaarnelanden. Bij de 
parkvijver, ter hoogte van de fitness toestellen, staat een bankje die totaal overwoekerd wordt door 
omringend hoog riet/gras, waardoor er geen zicht meer op het parkbankje is. Hierdoor voor 
hangjongeren een walhalla is. Remco geeft ook aan dat als het maaibeleid is om voor hoog gras te 
kiezen, dat er per locatie gekeken moet worden of dit wel passend is bij die plek. Het bankje moet 
goed zichtbaar zijn en daarom is hoog gras daar niet passend. Karin adviseert een foto te maken met 
de BuitenBeter app en deze op te sturen, daarnaast zal er een schouw gedaan gaan worden 

Grote Waterval plant (exoot) 

Remco geeft aan dat deze plant in de sloot groeit bij de Artisklas en zich heel snel verspreid, met als 
gevolg dat de watervogels verdreven worden. Hij heeft in september al een melding gedaan bij 
zowel Gemeente Haarlem als Rijnland. Rijnland had aangegeven dit uiterlijk voor einde van het jaar 
te gaan doen, maar er is tot heden nog niets aan gedaan. 

Zaanenpark – verbetering paden 

Marielle geeft aan al jaren bezig te zijn om e paden te laten verbeteren, de helft is een paar jaar 
geleden gedaan, maar de rest is nooit gedaan en vraagt waarom er niet een meer-jaren 
onderhoudsplan is per park. Karin geeft aan dat dit inderdaad niet het geval is en dat er per jaar 
prioriteiten bepaald worden, Zaanenpark zit daar niet bij. Bij gaten wel melden zodat ze opgevuld 
worden. Marielle geeft aan dat al meerdere malen gedaan te hebben maar dat er niets gebeurt. Bij 
nat weer kun je niet met rollator of wandelwagen en normaal lopend door het park omdat het 
allemaal blubber is. Als wij willen dat het veel gebruikt gaat worden zal er wat moeten gebeuren. 

Prachtig die natuurlijke paden, maar werk in de praktijk niet. Spaarnelanden rijdt het ook allemaal 
stuk met hun eigen wagentjes. 

Trafo huizen 

Bert-Jan geeft aan dat er trafo huizen neergezet worden maar dat de omgeving niet in 
oorspronkelijke staat terug gemaakt wordt, bijvoorbeeld langs de Jan Gijzenkade. Daar is een 
verhard wandelpad tussen de JGK en de berm/sloot is verdwenen. Karin geeft aan dat dit bekend is 
en ermee bezig is. 

 



Kerstbomen 

Dick geeft aan dat in Sinnevelt overal kerstbomen liggen, waarom worden deze niet weggehaald 
door Spaarnelanden? Karin zal dit uitzoeken. 

Diana geeft aan dat bij het Zaanenpark een inzamelactie jaarlijks georganiseerd wordt, wat perfect 
werkt en de kinderen vinden het prachtig. Marielle vraagt of de troep dan wel voortaan beter 
opgeruimd kan worden, stoep en park lag vol met kerstbomentroep en heeft daarover klachten 
gekregen. Is op verzoek van WP later opgeruimd en tweede week verder prima verlopen. 

Diana geeft aan dat er zoveel kerstbomen aangeleverd werden dat ze het niet aankonden en tot 
’avonds laat gewerkt hebben. Marielle snapt dat, maar dan kon de volgende morgen het ook 
opgeruimd worden, hetgeen niet het geval was. 

Opknapbeurt Cronje 

Diana geeft aan dat de Cronje nu ook opgeknapt gaat worden en daar blij mee te zijn. 

Teresa vraagt of dan ook het riool aangepakt wordt omdat ondernemers er problemen mee 
ondervinden, dat is niet het geval volgens Diana. Diana verlaat daarna de vergadering. 

 

5– Mededelingen Gemeente 

L&I deelnemers uit Noord gezocht  

Marielle heeft oproep ontvangen en onderaan toegevoegd, graag promoten via de WP-
communicatie kanalen.  

Jongerenwerker voor Noord 

Per 1/1/25 is een nieuwe jongerenwerker gestart voor Noord voor 18 uur per week en zal als eerste 
aan de gang gaan met de heropening van 12+ locatie in Delftwijk City. 

Hollandse Luchten 28/01 

Volgende week is er weer een sessie van Hollandse Luchten georganiseerd over NO2 registratie. 

Marielle heeft oproep ontvangen en onderaan toegevoegd, graag promoten via de WP-
communicatie kanalen.  

Bijeenkomst Regio fietsen 05/02 

Op 5 februari zal een bijeenkomst vanuit het rijk georganiseerd worden m.b.t. regio fiets 
ontwikkelingen. 

Marielle heeft oproep ontvangen en onderaan toegevoegd, graag promoten via de WP-
communicatie kanalen.  

Subsidiebepaling WP 

Karin gaat een brief versturen met het verzoek om meer inzage te geven in de genomen activiteiten. 
Bert-Jan vraagt wat het verschil is met het strategieplan. Dat is er niet alleen hebben niet alle WP’s 
een duidelijke opgave gegeven. A.d.h.v. hiervan kan Karin beter bepalen of de subsidie correct is. 

 

 

 



Organisatie WP-sessie 2025 

Morgen zal er een bijeenkomst zijn m.b.t. de organisatie van de WP-sessie voor 2025. 

Bert-Jan vraagt wie er aanwezig zal zijn vanuit Noord. Marielle geeft aan dat Ernst voor WP 
Planetenwijk zal gaan, maar dat er verder vanuit de andere WP’s geen deelnemers zijn opgegeven. 

 

6 – Mededelingen Wijkplatforms/Dorpsraad 

Planetenwijk 

Marielle geeft aan dat verder doorgewerkt wordt aan de bestaande projecten. 

Sinnevelt 

Dick geeft aan dat zij een wijkkrant verspreid hebben, en nu ook een digitale nieuwsbrief waarbij 50 
mailadressen zijn toegevoegd, dus begin is er. Verder blijft de zorg over de Orionzone zoals eerder 
besproken. 

Indische Buurt Noord 

Inge geeft aan dat op 5 mei 80 jaar bevrijding is en dat zij hiermee wat gaan doen, daarnaast gaan ze 
de “wens voor de wijk” lanceren, waarbij bewoners hun wensen kunnen aangeven. Er is een 
interview met de nieuwe wijkagent in het krantje gezet. De website is in ontwikkeling en er komt op 
10 april een sessie over vergroening in de hoop dat er meer bewoners gaan aanhaken. 

Vogelenbuurt 

Martin geeft aan dat het oprichtingsevenement goed is bezocht, waarbij de nieuwe website is 
gepresenteerd. Hangjongeren probleem is nu onder controle, wijk ligt open door werkzaamheden 
van Liander. 

Delftwijk 

Volgens de wijkanalyse komt de buurt er heel slecht uit, vandaar dat er ook een speciaal is opgezet 
hiervoor. Ze hebben veel last van hangjongeren en er heeft een dame 5 dagen doodgelegen zonder 
dat iemand dat heeft opgemerkt. Niet iedereen uit de klankbordgroep is nog uitgenodigd. Karin zal 
Koen ook uitnodigen. 

 Afgesproken wordt dat Teresa dit document doorstuurt naar Marielle voor de WBO leden. 

Patrimonium 

Erwin geeft aan dat de website up en running is. Dat zij het einde jaar gevierd hebben in de Oerkap, 
leuke locatie, helaas weinig bewoners. Ze zijn gestart met een jaarplanning en gaan een beknopt 
jaarverslag en financieel verslag maken. 

 

 

 

 

 

 



7 – Rondvraag 

 
• Inge geeft aan dat zij nog steeds problemen hebben met een berg fietsen die gestickerd zijn 

maar nooit worden weggehaald. Karin geeft aan dat dit ene lastig probleem blijft. 
 

• Dick vraagt wat er met de berg fietsen gebeurt bij de Asielboten. Karin geeft aan dat de kade 
gerepareerd moet worden en derhalve er geen fietsenrekken mogen komen. Ze zijn bezig 
met een ponton voor in het water. 
 

• Remco geeft aan dat de drainage in het Schoterbos volledig is stuk gereden, er is een 
rapport opgesteld, daar moet nu nog over gesproken worden. 

 
 
Om 21.35 uur wordt de vergadering gesloten. 
 

Voor de nieuwe deelnemers interessante informatie 
 
WBO-notulen: 
 
https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/ 
 
Planetenwijk nieuwsbrieven & wijkkranten:  
 
https://wijkraadplanetenwijk.nl/nieuwsbrieven/ 
 
 
Volgende WBO-vergadering is woensdag 26 februari om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

Marielle is dan op vakantie, Alex zal haar honneurs voor de notulen waarnemen. 

 
 
Overzicht WBO-vergaderdata 2025 - 20 uur in Huis Te Zaanen Zaanenpark 

22 januari   
26 februari   
26 maart 
30 april   
28 mei   
25 juni    
Juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
24 september    
22 oktober    
26 november 
17 december – laatste vergadering met afsluitende borrel 
 
 

 

 

 

https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/


Actielijst Onderwerp Datum Status 
    
Karin Overleg met Buurts, Karin zal hun als gast uitnodigen 

voor een van de WBO vergaderingen 
19-06-2024 Open 

 
Karin Flyer in september aanleveren m.b.t. isolatieproject 

& Haarlems Warmte Huis aanleveren bij WBO leden 
ter promotie, 23-10 moet nog komen 

19-06-2024 Open 
 

Karin Mail van Karin m.b.t. status Transitie 25-09-2024 Open 
Allen Beter Buiten app promoten in wijkkrant 23-10-2024  
Allen Overhangend groen, bewoners moeten dit zelf 

onderling regelen, advies opnemen in wijkkrant 
23-10-2024  

Bert-Jan Conceptbrief maken m.b.t. Ziekenhuis 22-01-2025 Open 
Teresa Wijkanalyse versturen naar Marielle t.b.v. WBO 

leden, zie bijlage 
22-01-2025 Gesloten 

Allen  Link naar website versturen aan Marielle 22-01-2025 Open 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

L&I raad oproep nieuw lid vanuit Noord verspreiden onder achterban aub. 

Beslis mee in de Initiatiefraad  
  
Ook in 2025 hebben we een budget beschikbaar voor initiatieven uit de stad. Woon je in 
Haarlem Centrum of Noord? En wil je meebeslissen wie dat geld krijgt? Meld je dan aan 
voor de Initiatiefraad.  
  
Wat doet de Initiatiefraad?  
De raad beoordeelt aanvragen van bewoners en verdeelt het budget over de beste ideeën 
voor de buurt.   
  
Wie zoeken we?  
We zijn op zoek naar nieuwe leden uit Haarlem Centrum en Noord. Iedereen van 16 jaar of 
ouder uit deze gebieden kan zich aanmelden.  
Wat verwachten we van nieuwe leden  
• Een tijdsinvestering van ongeveer 4 uur per maand.  
• Lidmaatschap van 2 jaar.  
  
Aanmelden kan tot en met zondag 16 februari 2025.  



Stuur een e-mail naar tgoldschmidt@haarlem.nl met je:  
• Naam  
• Adres  
• Telefoonnummer  
Vermeld in de onderwerpregel dat je e-mail over de Initiatiefraad gaat.  
  
Meer informatie vind je in het nieuwsbericht op onze website: https://lnkd.in/eMtGjDpP  

 
 

Dinsdag 28 januari van 19:00 tot 21:00 in Zijlpoort een bijeenkomst voor zowel de deelnemers en 
geïnteresseerden binnen de Actie meten luchtkwaliteit Haarlem (jullie) als de leden van de 
Hollandse Luchten meetgroep.  

  
Uitnodiging voor aankomende dinsdag 28 januari van 19:00 tot 21:00 een bijeenkomst voor zowel 
de deelnemers en geïnteresseerden binnen de Actie meten luchtkwaliteit Haarlem (jullie) als de 
leden van de Hollandse Luchten meetgroep. Dit bericht is een herinnering om je hiervoor aan te 
melden, mocht je nog steeds geïnteresseerd zijn in luchtkwaliteit metingen. De bijeenkomst vindt 
plaats in het Stadskantoor Zijlpoort in Haarlem, ingang Korte Zijlstraat 7. Aanmelden kan hier: 
https://hollandse-luchten.org/event/bijeenkomst-luchtkwaliteit-in-haarlem/. Het is ook mogelijk om 
de bijeenkomst online bij te wonen. Dit kun je bij het aanmelden aangeven. Een Teams link wordt 
een dag van tevoren gedeeld.  
 
 
 
De sessie over fietsen komt via separate mail. 
 

mailto:tgoldschmidt@haarlem.nl
https://lnkd.in/eMtGjDpP
https://hollandse-luchten.org/event/bijeenkomst-luchtkwaliteit-in-haarlem/

